



*In what has been called one of the most remarkable races Canadians have ever rowed, the men's eight with cox upset their American rivals for the gold medal. Crew members were: Pat Turner, Kevin Neufeld, Mark Evans, Grant Main, Paul Steele, Mike Evans, Dean Crawford, Blair Horn and Brian McMahon.*

*Lors de l'une des meilleures courses jamais réussies par l'équipe canadienne, les huit rameurs avec barreur ont dépassé leurs collègues américains qui convoitaient eux aussi la médaille d'or. Dans l'ordre : Pat Turner, Kevin Neufeld, Mark Evans, Grant Main, Paul Steele, Mike Evans, Dean Crawford, Blair Horn et Brian McMahon.*



*Tricia Smith (left) and Betty Craig (right) bask in the California sunshine at Lake Casitas after being awarded the silver medal for their second-place finish in the women's pairs event.*

*Les rameuses Tricia Smith et Betty Craig se détendent sous le soleil de la Californie après avoir remporté la médaille d'argent à l'épreuve pour paires au Lake Casitas.*